




Date: 13 March 2025		التاريخ: 13 مارس 2025	
<b>Mr. Hamed Ahmed Ali</b> <b>Chief Executive Officer</b> <b>Dubai Financial Market</b> <b>Dubai, UAE</b>		السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد ،،،	
<b>Subject: Commencement of the nomination period for Agility's Board of Directors</b>		<b>الموضوع: الاعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس ادارة شركة أجيليتي</b>	
Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce the below material information:		بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:	
Date	12/03/2025	2025 / 03 / 12	التاريخ
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("أجيليتي")	اسم الشركة المدرجة
Material Information	<p>Agility would like to announce, that the nomination period for the Board of Directors membership for the next term which is 3 years from the date of the Annual General Assembly Meeting (AGM) approval, will start from <b>today 13 March 2025 until 12 April 2025</b>.</p> <p>Interested candidates who are eligible based on the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, and its executive bylaws and their amendments, the Kuwait Companies Law and its executive bylaws and the company's Articles of Association, and possess:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1- A University Degree</li> <li>2- Relevant experience in international supply chain</li> <li>3- Previous board membership in companies that have similar activities to Agility</li> </ol>	<p>بالإشارة الى الموضوع أعلاه، تفيد شركة أجيليتي عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة للدورة القادمة والتي مدتها 3 سنوات من تاريخ موافقة الجمعية العمومية، <b>ابتداءً من اليوم 2025/03/13 لغاية 2025/04/12</b>.</p> <p>فعلى السادة الراغبين في الترشيح وللمن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها بأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتها وقانون الشركات ولائحته التنفيذية والنظام الأساسي للشركة، وتوفر فيهم الشروط التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1- أن يكون لديه شهادة جامعية معتمدة</li> <li>2- أن يكون لديه خبرة في مجال سلاسل الامداد العالمية</li> <li>3- أن يكون قد سبق له أن شغل عضوية في مجلس ادارة شركة تمارس أغراض مماثلة لأغراض الشركة</li> </ol>	المعلومة الجوهرية:

	<p>are kindly requested to submit the nomination application and all the supporting documents to the Company's Board Secretary through this email <a href="mailto:Salsharafi@agility.com">Salsharafi@agility.com</a>.</p> <p>Those requirements also apply to the representatives of the companies who are nominating themselves.</p> <p>Shareholders who will be appointing a member based on article 188 of the Companies Law are also required to submit the details of their representative within the nomination period.</p> <p>Note that Agility will disclose, after getting the required approvals, the invitation for the AGM with the agenda which will include the board election and the nominees as an item.</p> <p>Application and supporting documents are available on the company's website.</p> <p>For more information, please contact (965) 24981155.</p>	<p>التقدم بطلب الترشيح مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة الى أمين سر المجلس عبر البريد الالكتروني <a href="mailto:salsharafi@agility.com">salsharafi@agility.com</a>.</p> <p>مع العلم أن هذه الشروط تطبق ايضاً على ممثلي الأشخاص الاعتباريين المزمع ترشحهم.</p> <p>كما على المساهمين الراغبين في تعيين ممثلين لهم حسب المادة 188 من قانون الشركات ايضاً اخطار الشركة ببيانات الممثل خلال الفترة المحددة للترشح.</p> <p>علماً بأنه سيتم لاحقاً الإعلان عن موعد اجتماع الجمعية العامة والذي سيتضمن بند انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للدورة الجديدة، وذلك بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة.</p> <p>طلب الترشيح والمستندات المطلوبة متوفرة على موقع الشركة الالكتروني.</p> <p>لمزيد من المعلومات الرجاء التواصل على الرقم 24981155 (965).</p>	
<p>Impact of the material information on the financial position of the company</p>	<p>No impact</p>	<p>لا يوجد</p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:</p>
<p>Best Regards,</p>  <p><b>Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa</b> Vice Chairman and CEO</p>		<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،</p>  <p><b>طارق عبد العزيز سلطان العيسى</b> نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي</p>	